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ELŐLAP 
 

Berkenye Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 

19. számú  
 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
Készült: 2018. december 7-én megtartott közmeghallgatással egybekötött képviselő-testületi 
ülésről. 
 
Ülés helye: Községháza Berkenye 
 
Jelen vannak: Schmidt Józsefné polgármester 
                         4 fős képviselő-testületi tagságból 4 fő van jelen az alábbiak szerint 

Ciuleac Martin, Lovas József János, Kovács Béla Károly, Debre Erzsébet 
képviselők 
Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Felföldi Tünde 1. napirendi pontnál 
Seres Katalin 1. napirendi pontnál 
Puskás Sebestyén 1. napirendi pontnál 
Horváth Dávid 1. napirendi pontnál 
Kira Péter 1. napirendi pontnál 
Gill Viktor 1. napirendi pontnál 
Kökény Milán 1. napirendi pontnál 
Mencsik Arnold 1. napirendi pontnál 
Mencsik Attila 1. napirendi pontnál 
Kiss András 1. napirendi pontnál 
Molnár Mária 2. napirendi pontnál 
 
 

Javasolt napirend: 

 
1./  Közmeghallgatás 

 Előadó: Megjelent érdeklődők 
 
2./       A 2018. évi költségvetés módosításáról szóló rendelet elfogadása, 
  Tájékoztató a 2018. háromnegyedévi teljesítésről 
  Előadó: Molnár Mária könyvelő 
     Schmidt Józsefné polgármester 
 
3./       Viziközmű hálózathoz történő utólagos csatlakozásról rendelet megalkotása 
  Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
4./       Különfélék 
  Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
     Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
 
Hozott határozatok: 72/2018.(XII.07.) - 73/2018.(XII.07.) 
 
 
Hozott rendelet volt.  
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Hozott rendeletek:  6/2018. (XII.08.) önkormányzati rendelet az 

önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 
1/2018. (III.01) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
7/2018 (XII.08.) önkormányzati rendelet a víziközmű 
hálózathoz történő utólagos csatlakozásról 
 

 
Zárt ülés nem volt. 
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Schmidt Józsefné polgármester üdvözölte a megjelenteket megállapította, hogy az ülés 
határozatképes és azt 17 óra 02 perckor megnyitja. 
 
 
1./  Közmeghallgatás 

 Előadó: Megjelent érdeklődők 
 
10 fő, Felföldi Tünde, Seres Katalin, Puskás Sebestyén, Horváth Dávid, Kira Péter, Gill Viktor, 
Kökény Milán, Mencsik Arnold, Mencsik Attila, Kiss András  18 óra 13 perckor távozott az 
ülésteremből. 
 
Puskás Sebestyén: 
A villaparki részen a Panoráma utcában aszfaltozás szükséges, mi erre ajánlatot is kértünk be, 
amely 9 millió forintról szól, 4 méter széles 410 méter hosszú útra vonatkozik. A Panoráma utca 
30-tól 60-ig lenne fontos az aszfaltozás, örülnénk ha tudna pályázni az önkormányzat. 
 
 
Kira Péter: 
Még van az önkormányzatnál 900.000 Forintunk, amelyből a Vadvirág, a Fenyves és a Vár 
utcákra, valamint a Panoráma utca meghosszabbított részére követ kellene vitetni, mert 
vásároltak ott telket, és ott is szeretnék majd a telkeket megközelíteni és közművesíteni. Ott 10 
telek van, a kő maga 4 millió forint, és egyáltalán nincs út. 500 méter köves út épülne.  
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A telektulajdonosok is vállalnak költségeket, amit az utakra lehet fordítani. A Borostyán és 
Vadvirág köz közötti rész aszfaltozását a telektulajdonosok vállalnák. Az elmondott útépítés 
összesen kb. 18 millió Ft lenne. Amit az önkormányzat ad, az bele menne a Panoráma útba. 
Ami még beszedésre kerülne, abból a 4 útra lenne kő. A Borostyán közig menő kővel fedett 
rész aszfaltozását a tulajdonosok vállalnák (amely most kővel fedett). 
A terv szerint mindenki a Bérc utcáról járna fel. A Bérc utca lekövezése 13-14 millió Ft lenne, 
de onnan igazából nem nyílik telek. A mostani 4 utca lekövezésével viszont szinte minden telek 
elérhető lesz. 
Tájékoztatom a jelenlévőket, hogy a Bérc utca és több kis utacska árverésre ki van írva, 
februárban jár le a licitálási határidő, és utána bízunk benne, hogy az önkormányzat tulajdonába 
kerül a végrehajtótól. 
 
Schmidt Józsefné: 
Sajnos az önkormányzat pénzéből nem jut most erre. A faluban is van, aki olyan úton lakik, 
ahol 20 évet várt hogy jó útja legyen. A felvetett problémákat pályázati forrásból látom 
megoldhatónak. Beszéltem az országgyűlési képviselővel is, jövőre lesz a Modern falu pályázat, 
ez nem tudom pontosan mit takar, de remélem, hogy lesz benne útépítési lehetőség. Nem 
zárkózunk el, de most egy telekosztásban vagyunk, ami szintén jelentős kiadás, bízom benne, 
hogy ide is jut a pályázatból pénz. Sok a falu fenntartására az állandó kiadás. 
 
Szó esett a hóeltakarításról, melynek keretében Mencsik Roland felajánlotta a segítségét. 
 
Kira Péter: 
Kérem hogy pályázzon az önkormányzat. A köves útépítést tavasszal szeretnénk megcsináltatni. 
 
Puskás Sebestyén: 
A villaparki részen az eddigi utakat is mi csináltattuk. 
 
Schmidt Józsefné: 
A villapark magánberuházás során valósult meg, de amit tudunk segítünk. A falusi részen is 
mindenki hozzájárult az útépítéshez, nincs diszkrimináció a villaparki lakosokkal szemben. Az 
új utakhoz tervek is kellenek. 
 
Kira Péter: 
Vannak úttervek, de azok nem biztos hogy jók. 
 
Felmerült az is, hogy az önkormányzat sok felszólítást küld a tulajdonosoknak, hogy kaszálják 
a telkeket. A jegyző elmondta, hogy a régóta nem kaszált területeknél nincs parlagfű, és ott 
kényszerkaszálást sem lehet elrendelni. Felmerült, hogy a kaszálásoknál sokszor problémát 
okoz, hogy a telkek be vannak kerítve. 
 
Horváth Dávid: 
Probléma van a kukásautó bejárásával, nem ott jár be, ahol kell. 
 
Elhangzott, hogy 2 év alatt kellene megcsinálni az utakat, mert most építkezés folyik több 
helyen. 
A jelenlévők a témát úgy foglalták össze, hogy össze kell gyűjteni, hogy mely utak építésére, 
aszfaltozására van szükség, és amikor a pályázat kiírásra kerül, akkor megbeszélést kell tartani. 
 
Kira Péter: 
Ha  van információ, akkor jöjjünk össze az ügyben. 
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Gill Viktor: 
A Zrínyi utcából a Kossuth utcába történő kihajtáshoz véleményem szerint egy tükröt kellene 
elhelyezni, hogy biztonságosabb legyen a kihajtás. A játszótérnél van egy kiszáradt fa, amit ki 
kellene vágni, erre megoldást kell találni. A mi házunk előtt kétszer lett az út csináltatva, de 
mégis az út szélén kinő a fű egy 4-5 méteres szakaszon. A Zrínyi utca egyik szakaszán a szegély 
meg van csinálva, de az aszfaltozást is meg kellene csinálni, hogy az alap ne menjen tönkre, ne 
legyen kidobott pénz. 
 
Schmidt Józsefné: 
Van egy rangsor, hogy mikor mi a fontosabb. Mi mindent elkövetünk a falu fejlődéséért. Nem 
azért nem csináltuk meg mert nem akartuk, hanem mert nem jutott rá pénz. Nagyon sok 
fejlesztés volt minden évben. A tükör felszerelésének utánajárunk. A fát ki lehet vágni. A füvet 
szedje ki, akit zavar. Kicsit ingerülten beszélek, de elismerő szót nem kapok, nekem ez rosszul 
esik. Havi 114.000 Ft-ot kapok tiszteletdíjas polgármesterként, de még köszönetet nem kaptam. 
30 éve csinálom, nekem csak hetente 4 órát kellene itt lennem. 
 
Gill Viktor: 
Én örülök, hogy a Rákóczi út, ahol annyian járnak pályázat útján felújításra került.  
 
A polgármester ezután részletesen elmondta, hogy 90-ben mi volt és most mi van, hogy sokat 
jelent, hogy helyben van gazdasági egység, és nincs nagy szociális teher az önkormányzatnál. 
 
 
 
2./       A 2018. évi költségvetés módosításáról szóló rendelet elfogadása, 
  Tájékoztató a 2018. háromnegyedévi teljesítésről 
  Előadó: Molnár Mária könyvelő 
     Schmidt Józsefné polgármester 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Molnár Mária 18 óra 14 perckor bejött az ülésterembe. 
 
A napirend keretében a polgármester felsorolta a 2018. évben végzett fejlesztéseket, elmondta 
hogy a Faluszövetkezettől 5 millió forint többlet adóbevétel érkezett. 
A napirend keretében Molnár Mária könyvelő válaszolt a feltett kérdésekre. Elmondta, hogy a 
teljesítési idő arányos.  
A napirenddel kapcsolatban megvitatásra került a szociális kiadások helyzete, és az étkezéssel 
kapcsolatos kiadások kifizetése, ami év végéig rendeződni fog. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással) 
támogatta az előterjesztést, és ezzel megalkotta 6/2018.(XII.08.) önkormányzati rendeletét 
2018. évi költségvetéséről szóló 1/2018.(III.01.) önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
A rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 
A rendelet egy példánya a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
A képviselő-testület egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással) az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadta a 2018. évi költségvetés háromnegyed évi teljesítését, 
így az alábbi határozat született. 
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72/2018.(XII.07.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete az Önkormányzat, a 
Közös Önkormányzati Hivatal, a Napköziotthonos Óvoda háromnegyed éves 
gazdálkodásáról szóló beszámolóját elfogadja. 
A testület felkéri a polgármestert, a jegyzőt, és az intézményvezetőket, hogy a 
2018. évi költségvetés végrehajtásáról gondoskodjanak, és szükség esetén 
átcsoportosításra tegyenek javaslatot. 
Határidő: 2019. február 28. 
Felelős: polgármester, jegyző és intézményvezetők 
 
 

Molnár Mária 18 óra 33 perckor távozott az ülésteremből. 
 
 

 
3./       Viziközmű hálózathoz történő utólagos csatlakozásról rendelet megalkotása 
  Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
A napirend keretében a jegyző elmondta, annak érdekében hogy a villaparki részen a kimaradt 
ingatlanok rácsatlakozás esetén fizessenek hozzájárulást, meg kell alkotni a szükséges 
rendeletet. 
A jegyző válaszolt a feltett kérdésekre. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással) 
támogatta az előterjesztést, és ezzel megalkotta 7/2018.(XII.08.) önkormányzati rendeletét  
a víziközmű hálózathoz történő utólagos csatlakozásról szóló önkormányzati rendeletét. 
 
A rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 
A rendelet egy példánya a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
 
4./       Különfélék 
  Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
     Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
A polgármester elmondta, hogy valószínűleg indulni fog a jövő évi önkormányzati 
választásokon, mert nem látja hogy kinek tudná átadni a polgármesterséget. 
 
A napirend keretében a polgármester javasolta a képviselő-testületnek, hogy mindazon 
személyek, akik 90 év felettiek, vagy 70 év feletti egyedülállók, vagy betegek, de nem kaptak 
tűzifát, vagy pénzt azoknak az önkormányzat adjon élelmiszercsomagot maximum 3.500 Ft 
összegben. 
 
A képviselő-testület a polgármester javaslatával egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal és 0 
tartózkodással) egyetértett és az alábbi határozat született: 
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73/2018.(XII.07.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete élelmiszercsomagban 
kívánja részesíteni a településen lakó mindazon 
- 90 éven felülieket 
- 70 éven felüli egyedülállókat 
- tartós beteg személyeket 
akik nem részesültek 2018-ban önkormányzati támogatásban. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy az érintett személyek részére 
készíttessen és juttasson el maximum 3.500 Ft összegű csomagot. 
Határidő: 2018. december 21. 
Felelős: polgármester 

 
 
A különfélék napirend keretében a jegyző felolvasta Dr. Horváth Reich Brigitta levelét. A 
levéllel kapcsolatban a képviselők az alábbi álláspontot alakították ki. Az égetéssel kapcsolatos 
rendeletet a testület a jövőben módosítani kívánja. 
A közös komposztáló ötletét a képviselőtestület elvetette, mert akkor oda sok szemetet 
hordanának. Elhangzott, hogy levelet kell írni annak érdekében, hogy 2019-től legyen a 
településen háztól történő zöld hulladékszállítás. 
A testület felkérte a jegyzőt, hogy a fentiekkel kapcsolatos választ adja meg a levél írójának. 
 
Mivel a napirend keretében több kérdés nem érkezett az ülést a polgármester 19 óra 29 perckor 
berekesztette.  

 
 

        Kmf. 
 
                    Schmidt Józsefné                                     Árpásné Schlenk Judit 
                        polgármester                                                     jegyző 
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Élelmiszercsomagot kaptak 2018. decemberében 73/2018.(XII.07.) képviselő-testületi 
határozat alapján: 
 
 

1. Kovács Béláné 
2. Virsinger Ferencné 
3. Haffner Anna 
4. Szegner Jánosné 
5. Szolontai Jánosné 
6. Víg Erzsébet 
7. Lónich Jánosné 
8. Kisvarga Józsefné 
9. Schlenk József 
10. Szegner Antal 
11. Szegner Mátyás 
12. Haffner Antalné 
13. Kucsera Lajosné 
14. Haffner Józsefné 
15. Gill Józsefné 
16. Jajecznik Antalné 
17. Nerpel Józsefné 
18. German Andrásné 


